



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
9 FEBRUARI 2012

Tid: 12:08

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	CECILIA HULT
VICE ORDFÖRANDE	OTTO FROST
KASSÖR	NILS "SPILL" WIREKLINT
SEKRETERARE	DANIEL SVENSSON
LEDAMOT	TORA DUNÅS
KASSÖR DP	JEANETTE WARNBORG
SEKRETERARE F6	JONAS KÄLLÉN
ORDFÖRANDE FNOLLK	FILIP HJORT
ORDFÖRANDE SNF	MALIN RENNEBY
ORDFÖRANDE FOC	JONATAN RYDBERG
KASSÖR FARM	JOHANN SÄRNBRATT

§1 Mötets öppnande Cecilia öppnar mötet.

§2 Val av justerare Otto Frost väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående möte så diskuterades framförallt de båda propositionerna som även kommer tas upp under dagens möte. Det föreslogs lite justeringar/förändringar som nu ska vara implementerade.

§4 Rundabordet

• Kärnstyret:

- Cissi ska på ledarskapsutbildning på lördag
- Otto har varit på SAMO-utbildning. Det var tydligen bra. De fick träffa på diverse ansvariga människor här på Chalmers.
- Daniel har pillat med propositionerna
- **FARM:** har inte gjort något särskilt, de funderade dock på hur det blev med affischerna till sektionens dag (se nedan).
- **NollK:** har inte gjort något särskilt. Kallelsen till det första MOS-mötet har kommit.
- **DP:** har DuPat och varit i Tyskland.

Cecilia Hult
Ordförande

Daniel Svensson
Sekreterare

Otto Frost
Justerare



- **Foc:** har mekat flipper och fyllt på automater.
- **SNF:** Hade förra veckan den sista L^AT_EX-föreläsningen med Christian, det verkar ha varit lyckat. Malin har även varit på UO-möte där det pratades mycket om en ny kursutvärderingsprocess som SNF inte var helt positiva till. Tydligt så ska mycket av enkät-författandet centraliseras till en och samma person. De pratades även om att det ska införas en master-studienämnd så SNF ska ragga representater ifrån våra program till denna. SNF har även tagit fram vinnare av Guldapplet och imorgon är det inspirationsdag för studienämnder.
- **F6:** Har inte gjort något särskilt. Ska ha sektionens dag nu på lördag och sektionsaktivastun på söndag.

§5 Inkomna motioner Inga motioner är inkomna

§6 Proposition om inval Otto läser upp de föreslagna reglementesändringarna till vår proposition. Det ifrågasätts vad som gäller den preliminära nomineringen, vem det är som egentligen lägger den, och det är kommittén i samråd med styret. Otto ska tillsammans med sin arbetsgrupp förbereda en presentation av propositionen till sektionsmötet så att man ska få en inblick i vad den gäller.

Beslut: att lyfta propositionen på sektionsmötet

§7 Proposition om ändring av stadgar och reglemente Frågan om invändningar på propositionen tas upp. FARM anses mesiga då de vill ha att de ska "arbeta för" istället för att vara ålagda att genomföra detta, men det är tydligt så för de flesta kommittéer så det är lugnt.

Beslut: att lyfta propositionen på sektionsmötet

§8 Sektionens dag På lördag gäller det. Den planerade poster-utställningen har inte riktigt blivit av, men har man en poster kan man ju alltid skicka upp den. Cissi gör en Facebook-uppdatering för att uppmärksamma om att leg och konanter är en bra idé att ta med.

§9 Övriga frågor

- **Ergonomi:** En student har pratat med SNF om vad som gäller för ergonomin på sektionen. Det rekommenderas att man för sådana frågor till SAMO. Otto funderar på om man kan ordna en föreläsning om ergonomi.
- **Focusgrupp:** Rustmästare Anton undrar om det finns möjlighet att tillsätta en Focusgrupp som har i uppgift att rusta upp Focus, då Anton känner att han inte riktigt hinner med ensam. Cissi annonserar efter intresserade på Ftek efter att ha diskuterat lite mer med Anton.



§10 Nästa möte Nästa möte blir 16 februari 2012.

§11 Mötets avslutande Mötet avslutades av Cecilia 13:00.

Cecilia Hult
Ordförande

Daniel Svensson
Sekreterare

Otto Frost
Justerare